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Vragen van het lid De Krom (VVD)
aan de staatssecretaris van Justitie en
de minister voor Wonen, Wijken en
Integratie over de huisvesting van
asielzoekers. (Ingezonden 27 maart
2009)

1
Bent u bekend met het bericht «Het
generaal pardon heeft niet
geholpen»1

2
Is de situatie, zoals geschetst in het
artikel, waar? Zo nee, wat klopt niet?

3
Is het waar dat de gemeente Breda de
organisatie Vluchtbed subsidieert die
zich als doel stelt een opvanghuis te
zijn om asielzoekers te huisvesten die
legaal in Nederland verblijven?2

Zo ja, wat vindt u hiervan?

4
Is het waar dat de landelijke overheid
dergelijke hulp niet toestaat? Zo ja,
wat gaat u hieraan doen?

5
Wat zijn de uitkomsten van uw
overleg met de Vereniging van
Nederlandse Gemeenten over de
huisvestingsproblematiek omtrent
legaal in Nederland verblijvende
asielzoekers die geen recht meer
hebben op opvang?

1 BN De Stem, 25 maart 2009.
2 http://www.hetkruispunt.org/Organisaties/
vluchtbed.html

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
24 april 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid De
Krom (VVD) van uw Kamer over de
huisvesting van asielzoekers,
ingezonden op 27 maart 2009, niet
binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord, omdat
nog niet alle benodigde informatie is
ontvangen.
Zodra de desbetreffende informatie
beschikbaar is, zal ik uw Kamer zo
spoedig mogelijk berichten.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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